
Winkelerf is bron van ergernis en klachten
    woensdag 16 januari 10:44
    Zeewolde - Het winkelerf is een bron van ergernissen,
    klachten en onveiligheid, zeggen voorzitter Auke de
    Vries en secretaris Jan Meindertsma van het bestuur
    van de Vereniging van Eigenaren Bewoners Ravelijn.
    De VVE beschuldigt de gemeente van ad-hoc
    besluitvorming. 'Doorgaand verkeer zou geweigerd
    moeten worden'.

Alleen openbaar vervoer en hulpdiensten zouden van het winkelerf gebruik mogen maken.
Zo worden ook de opstoppingen veroorzakende boombakken overbodig zijn.

Op de vrijkomende ruimte zou een pleintje kunnen komen met bomen in verrijdbare bakken
en ander straatmeubilair, ook de verlichting zou aangepast moeten worden. Een idee voor
de verbetering van de relatie centrum/haven is er ook: 'de traverse Raadhuisstraat-
Raadhuisplein afstemmen op het project Aanloophaven'.

De VVE heeft een paar suggesties hoe het verkeer geweerd kan worden. Dat kan via een
betere bewegwijzering, 'waardoor de verkeersdruk al afneemt. De bewegwijzering is op een
aantal locaties ook misleidend. Hierdoor wordt verkeer aangetrokken dat niets te zoeken
heeft in het centrum'. Volgens De Vries en Meindertsma is het een ratjetoe aan soms vrijwel
onleesbare bordjes en verwijzingen. Zij stellen een alternatieve route voor. Verkeer uit
Harderwijk zou vanaf rotonde Kwartiersmakerslaan via het Schepenveld (Giek) naar de
Sportlaan geleid moeten worden. Zij halen een door de gemeente geïnitieerd onderzoek van
verkeerstechnisch bureau DHV aan waarin deze route ook staat beschreven, maar dan
zonder de doorsteek via het Schepenveld.

Het winkelerf, betogen de bestuurders van de VVE, werd nauwelijks aangepast op het
minderen van de snelheid van automobilisten. Vanwege gevaarlijke situaties voor
voetgangers werden lelijke ‘legoblokken’ geplaatst die later weer verwijderd. Een bord
waarop de maximale snelheid van 15 km/uur werd aangekondigd, had vrijwel geen effect.
Ook na deze maatregel bleven er bij de bewoners klachten over te hoge snelheid, de
oversteekbaarheid, en het geluid. Het college van B&W constateerde zelf dat het gedrag van
de gebruikers niet overeenkomt met de beoogde functie van verblijfsgebied en dat de
inrichting niet uitnodigt tot aanpassing van het gedrag.

De gemeente heeft gesproken over het doortrekken van het winkelerf naar de rotonde
Stevinweg maar heeft dat idee vaarwel gezegd. Het plan is nu een dertigkilometerzone met
twee gescheiden rijbanen een aantal brede voetgangersoversteekplaatsen. De dertig
kilometerzone zou gelden voor het hele wegen’blok’ dat het centrum omsluit. De VVE ziet in
de huidige situatie, door toekomstige ontwikkelingen een toename van het verkeer. Dat is in
strijd met het idee om het centrum met de aanloophaven te verbinden. ‘Hoe groter de
hoeveelheid gemotoriseerd verkeer over de Gelderseweg hoe groter de barrière tussen deze
twee gebieden’.

De VVE heeft het Kenniscentrum Shared Space van de NHL Hogeschool geraadpleegd,
daaruit zou blijken dat het winkelerf in meerdere opzichten niet voldoet aan de criteria. Door
zowel de uitvoering als de aanpassingen nemen de onduidelijkheid en verkeersonveiligheid
toe. De conclusie van de VVE: het winkelerf is geen verblijfsruimte maar een verkeersruimte
geworden waar de auto domineert terwijl die juist een ondergeschikte rol moet hebben.
Volgens hem ontbreekt het men in de politiek wel eens aan actuele kennis van zaken.

De bewoners hebben een aantal oplossingen en stellen onder meer voor het winkelerf door
te trekken tot aan de rotonde met de Stevinweg. ‘Zeer gewenst en logisch’, vindt het bestuur
van de VVE. 'Zo worden winkels nabij rotonde en de winkels aan de haven betrokken
worden bij het centrum'.


